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Překvapením skončilo pondělní zasedání finančního výboru zastupitelstva Třebíče.
Výbor po bouřlivé diskuzi neschválil rozpočet, když pro byli pouze tři zastupitelé.

  

Co „výborům“ vadilo? Františku Jonášovi (ČSSD) především fakt, že rozpočet je opět
deficitní, stejně jako loni. Jenomže letos nebude moci být dorovnán příchodem
opožděných státních dotací, jak tomu bylo v roce 2012. Bude proto nutno zapojit úvěr,
jinak řečeno, budeme žít na dluh.
Ani Miroslav Zahrádka (KSČM) není s návrhem rozpočtu srozuměn a na zasedání
zastupitelstva bude hlasovat proti. Vadí mu například obrovská suma na pohoštění
návštěv (cca 600 tisíc) v době, kdy se všude šetří. Proti srsti mu také bylo zajištění
kopírovacích služeb firmou Kapucín Repro bez výběrového řízení. Aby nemuselo
proběhnout, rozdělila rada zakázku do třech podlimitních.

      

  

I když finanční výbor návrh rozpočtu neschválil, nemusí to být pro radniční koalici žádný
malér. Už si zvykla válcovat opozici hlasovací mašinou. Přesně v intencích svých
předchůdců.

  

František Ryneš 
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